
 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE BJE 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato: 27.02.2025 kl. 16.00-18.00                    

Forældrerepræsentanter: Lil Johansen, Camilla Brandstrup, Christina Charlotte Stuhr, 
Tine Bugge Lund, Kathrine Bruun Søegaard, Dan Stenholt Isaksen, Line Flarup 
Mortensen  

Suppleant: Natascha Heimann 

Medarbejderrepræsentanter: Anne Dorthe Gyldenløve, Dorte Rudfeld Pedersen 

Elevrepræsentanter: 

Skoleledelse: Marlene Ankjær 

Afbud: Dorte og Anne Dorthe 

Dagsorden:  

Pkt. 1:  

Velkommen, rammesætning, godkendelse af dagsorden samt referat fra januar måned.  

Referat:  

Dagsorden godkendt + punkter til eventuelt.  

Referat fra januar godkendes, sendes ud sammen med kommende nyhedsbrev til alle 
forældre.  

Pkt. 2:  

Arbejdet med skærmpolitikken.  

Hvordan vi sammen kvalificerer skolens kommende skærmpolitik. Udvalget fremlægger.  

Referat:  

Tine gennemgår opsamlingen fra fyraftensmødet. Bestyrelsen har fået gode inputs fra 
fyraftensmødet.  

Pointer: Smart-watches er også en forstyrrende device, positiv enighed omkring mobilfri 
skole. 

Forslag: Ingen mobiltelefoner med i skole op til 3. klasse. Der var en god snak om 
udfordringen i at ændre den nuværende kultur. God ide at inddrage børnene i, hvad kan de 
lave i stedet for fra kl. 7.50-8.00 udenfor.  

Bestyrelsen drøfter, at reglen starter nedefra i indskolingen, henstille til, at elever på 
mellemtrinnet også lægger mobilen fra sig.  



 

 

SFO: Ingen mobiltelefoner, mulighed for at låne SFOens telefon for legeaftaler. Vigtigt, at man 
ikke udstilles, bare fordi man ikke har en mobiltelefon. 

Nødvendigt at drøfte trivselskommissionens anbefalinger – lovforslag.   

Hvad gør vi herfra?  

Bestyrelsen arbejder videre med det skriftlige produkt frem til næste bestyrelsesmøde. 
Sendes til personalegruppen og Anne Dorthe kan drøfte med elevrådet, når vi er lidt længere 
med produktet. 

Kathrine laver et udkast. 

Pkt. 3:  

Nyt fra skolen 

Bestyrelsen orienteres om skolens drift, skoleudviklingssamtale, førskole, fastelavn, 
trivselsdag, M-klassen, kulturugen 2025 mv.   

Næste skoleår 

Referat:  

Tine var glad for at deltage i skoleudviklingssamtalen og dermed få et indblik i skolens data og 
udvikling.  

Det må gerne deles med flere forældre – nyhedsbreve og data deles med alle. Evt. flere 
billeder/videoer af skolens indsatsområder.  

15 børn i førskolen, 7 elever i M-klassen.  

Skolen ønsker at være med i kulturugen uge 36 2025.  

Indskolingen får kortere skoledage, dermed længere SFO-åbningstid. 

Pkt. 4:  

Elevrådets arbejde.  

Hvordan vi ønsker elevrådet inddraget/elevernes stemme ind i skolebestyrelsesarbejdet  

Referat: 

Punktet udskydes til næste møde. 

Pkt. 5:  

Godkendelse af regnskab 2024 og kort orientering om foreløbigt budget 2025. 

Skabe overblik og mulighed for godkendelse af regnskab. 

Skolen kommer ud med et underskud på -59.000 kr.  

Foreløbigt budget i minus 

Referat:  

Nyt forslag på SKU den 13/1-25: Pkt. 6: stk. 3 Der blev stillet et ændringsforslag til pkt. 3 fra 
Venstre og Socialdemokratiet. At de specialklassetilbud i gruppe 1, der i dag har en 



 

 

budgettildeling under det harmoniserede niveau i den nye model, fastholdes på det 
nuværende niveau i en toårigperiode. Herved vil det være muligt at øge indfasningspuljen til 
1,987 mio. kr. Godkendt af et flertal af udvalget bestående af Lise-Lotte Leervad Larsen (S), 
Stine Eiby (S), Anne Hjortshøj (S) og Niels Erik Christensen (V). 

Referat fra Byrådet den 27/1-25:  

https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Byraadet-d.27-01-2025-kl.16.00&id=1e022c43-
c49b-453d-81a6-642420239110 

Bjerregrav Skole bliver ramt på, at vi mangler en målgruppe afklaring for vores specialtilbud 
og ikke får den nye harmoniserede takst til at drive specialklasse. Vi har fortsat et godt tilbud.  

Skolebestyrelsen godkender regnskabet – vi er en lille skole og økonomien er sårbar. 

Pkt. 6: 

Fritidspædagogisk strategi.  

Høringsfrist 4. marts 2025 

Fritidspædagogisk strategi for Randers Kommune - Randers Kommune 

Referat:  

Skole og SFO istemmer udspillet til den nye strategi.  

Skolebestyrelsen har ikke brug for at kommentere på den.   

Pkt. 7: 

Eventuelt: 

Spisepauser i indskolingen 

Skolerådsmøde 

Info på Aula  

Parkeringsplads 

SFO for kommende 4.årgang 

At vi sammen kvalificerer næste møde 

Referat:  

Spisepauser i klassen – 10-pausen, har eleverne nok tid til at spise i? 

Forældrene har kontaktet klasseteamet – Marlene drøfter med team 1.   

Skolerådsmødet: Trivselsmålingen fra sidste forår, hvordan kan skolen arbejde med eleverne. 
Aula. 

Info på Aula: ekstern kommunikation, private tilbud i gruppen Det sker….. 

Selvhjælp Randers, Fritid for Alle og andre kommunale tilbud skal ligge på opslagstavlen.   

Parkeringspladsen ved Børnehuset Bjerregrav er overfyldt. Skolens brugere skal parkere ved 
hallen. Samarbejde med Børnehuset drøftes på næste møde.  

https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Byraadet-d.27-01-2025-kl.16.00&id=1e022c43-c49b-453d-81a6-642420239110
https://dagsordener.randers.dk/vis?Referat-Byraadet-d.27-01-2025-kl.16.00&id=1e022c43-c49b-453d-81a6-642420239110
https://www.randers.dk/demokrati/hoeringer-og-afgoerelser/fritidspaedagogisk-strategi-for-randers-kommune/


 

 

En forældregruppe har søgt pladsanvisningen om dispensation til SFO for 4. årgang – de 
afventer.  

Pkt. 8: 

Kommunikation intern/ekstern. 

Klarhed omkring kommunikation/tavshedspligt. 

Referat: 

Evt. supplerer nyhedsbrev med video fra mellemformer samt beskrivelse af skolens US-bånd. 

Pkt. 9: 

Gennemgang af referat 

Punktet udgår.  

Tak for denne gang!  
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